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آرمان ملی گزراش می دهد: 

خروجی و ورودی های پرسپولیس 

خـــــــــــــبر

 دروازه بان زن ایرانی
 عقاب آسیا شد

فرزانه توسلی دروازه بان تیم ملی فوتسال 
زنان ایران توانست در دیدار برابر چین تایپه 
گل سوم ایران را از راه دور به ثمر برساند و دروازه 
حریف را باز کند تا خیال ایران از صعود به نیمه 
نهایی راحت شود. حالا ملی پوشان زنان ایران 
در این مرحله در فینال زودرس رقابت ها به 
مصاف ژاپن خواهند رفت.  نوشتن داستان 
فوتسال زنان ایران بدون حضور برجسته این 
دروازه بان ۳۸ ساله تقریباً غیرممکن است. 
او به سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: 
»ما قبلا در مدرسه هندبال بازی می کردیم. 
وقتی فوتسال به ایران آمد، یکی از بستگانم 
درباره اش به من گفت که به زودی فوتسال 
زنان به یکی از ورزش های مهم تبدیل خواهد 
شد. باورم نشد اما امتحانش کردم و در یک 
باشگاه ثبت نام کردم و شروع به بازی کردم. 
من اول بازیکن بودم اما یک روز دروازه بان ما 
مصدوم شد و مربی از من خواست که درون 
دروازه بروم و از آن روز به بعد دروازه بان شدم.« 
توسلی از زمان شروع این ورزش در ۱۳ سالگی، 
موفقیت های چشمگیری را تجربه کرده است، 
از ۱۷ عنوان قهرمانی لیگ ایران ۱۴ عنوان 
را در حالی که برای ۱۰ باشگاه مختلف بازی 
می کرد، به دست آورده و چندین بار به عنوان 
بهترین دروازه بان لیگ انتخاب شده است.  
داستان مشابهی در سطح بین المللی برای 
»عقاب آسیا« وجود دارد و او دو قهرمانی جام 
ملت های فوتسال زنان آسیا و چهار عنوان 
قهرمانی فوتسال زنان کافا و یک مدال طلای 
بازی های اسلامی زنان ۲۰۰۵ را در کارنامه دارد. 
توسلی در کنار فرشته کریمی، نسیمه غلامی، 
سارا شیربیگی و طاهره مهدی پور ستاره های 
برتر فوتسال زنان ایران هستند.  او در پایان 
 ، صحبت هایش افزود: »در سال های اخیر
تیم های شرق آسیا بهتر و سریع تر از تیم های 
غرب آسیا پیشرفت کرده اند و فکر می کنم به 
کنون با بازی دوستانه  این دلیل است که آنها ا
بیشتر و همچنین سرمایه گذاری بیشتر در 
آماده  تورنمنت ها  برای  بهتر  زنان،  فوتبال 
گر بتوانیم در این جام  می شوند. امیدوارم ا
ملت های آسیا قهرمان شویم و به جام جهانی 
راه پیدا کنیم، شرایط برای فوتبال و فوتسال 
زنان در ایران متفاوت شود و بتوانیم پیشرفت 

بیشتری داشته باشیم

 انتقاد قایقران المپیکی 
از بی توجی ها

آقامیرزایی قهرمان قایقرانی آسیا و  علی 
نماینده ایران در دو المپیک توکیو و پاریس با 
گلایه از نبود ورزشکاری از آب های آرام در میان 
۱۲ ورزشکار بورسیه شده برای المپیک ۲۰۲۸، 
به ایسنا گفت: گلایه ای دارم نمی دانم باید از 
فدراسیون باشد یا کمیته ملی المپیک. چند 
روز پیش اسامی ۱۲ ورزشکار اعلام شد که برای 
المپیک لس آنجلس بورسیه شده اند. در این 
سال ها سابقه نداشته که ورزشکاری از آب های 
آرام بتواند بورسیه شود. گلایه ام را به فدراسیون 
ارجاع داده ام. دفعه گذشته خانم ملایی در 
المپیک توکیو به فینال B رویینگ راه پیدا کرد 
و برای المپیک پاریس هم بورسیه شد چون 
تصور می کردند که می تواند به فینال A صعود 
البته  نگرفت.  هم  المپیک  سهمیه  اما  کند 
صحبت من این نیست که چرا ورزشکاری از 
رویینگ انتخاب می شود و حق هر ورزشکاری 
است که بتواند بورسیه شود. باعث افتخار من 
است کسی از رویینگ برای بورسیه انتخاب 
می شود اما حرف من این است، آب های آرام 
هم این حق را دارد در بین این ۱۲ بورسیه 
و  شود  مالی  حمایت  باشد.  داشته  جایی 
که الان ۷۵۰ دلار  هر ماه حقوق ۵۰۰ دلاری 
شده، بگیرد.  آقامیرزایی با اشاره به اینکه باید 
کید کرد:  عادلانه تر تصمیم گیری می شد، تا
من و محمدنبی رضایی در المپیک پاریس 
شانزدهم و هفدهم شده بودیم. ورزشکاران 
رویینگ به جز نازنین ملایی، هیچکدام به این 
جایگاه در المپیک نرسیده اند. در حال حاضر 
هم ما و پیمان قویدل سه ورزشکار خوب آبهای 
آرام هستیم. من باز هم هم می گویم حق همه 
ورزشکاران است که بورسیه شوند اما به نظر 
من باید عادلانه تر تصمیم گیری می شد. من 
شنیده ام یکی از دلایل انتخاب افراد، داشتن 
سن زیر ۲۵ سال است در حالی که در این لیست 
افرادی هستند که بیشتر از ۲۵ سال سن دارند.  
او افزود: درست است در بازی های آسیایی 
هانگژو شکست بدی خوردیم و می توانستیم 
مدال های خیلی بهتری بگیریم اما دلایل آن 
را همه ایران می دانند و رسانه ای هم شد. پس 
از بازی های آسیایی، من و محمدنبی رضایی و 
سپس پیمان قویدل خودمان را نشان دادیم. 
ما حتی شانس گرفتن طلا در بازی های آسیایی 
گویا هستیم و این طلا می تواند کاروان ایران  نا
را بالا بکشد و خود آقای دنیامالی وزیر ورزش و 
جوانان هم گفت ما در بازی های آسیایی به طلا 
گر طلا می خواهند باید  احتیاج داریم. بنابراین ا
حرفه ای تر نگاه کنند تا دلگرمی برای ما باشد و 
ابتدا برای بازی های آسیایی و سپس المپیک 
لس آنجلس بهتر بجنگیم.  نماینده ایران در 
المپیک های توکیو و پاریس با گلایه از اینکه 
کنون بورسیه نشده است، گفت: هر کدام  تا
از ما ۳۰ تا ۴۰ میلیون در ماه هزینه می کنیم و با 
توجه به درآمدهای کمی که داریم، واقعا شرایط 
سخت است. همیشه خانواده پشت ما بوده که 

به اینجا رسیده ایم. 

کوتاه

بهترین های جهان از نظر کاپلو
هفده ساله  یامال  لامینه  درخشش 
در ترکیب بارسلونا ستایش بسیاری را به 
دنبال داشته است. یامال فصل بسیار 
می کند  تجربه  آبی اناری ها  با  را  خوبی 
بسیار  آینده  که  است  داده  نشان  و 
کاپلو، سرمربی  درخشانی دارد.  فابیو 
ایتالیایی سابق رئال مادرید، به ستایش 
کید کرد که  از لامینه یامال پرداخت و تا
انتخاب نخست او برای توپ طلا این 
گفت:  کاپلو  بازیکن جوان خواهد بود. 
یامال  طلا  توپ  برای  من  انتخاب  بله 
خواهد بود و به نظرم او با این سن و سال 
بهتر از دیگر بازیکنان ظاهر شده است. 
انتخاب دوم و سوم من هم برای توپ 

طلا وینیسیوس و ام باپه خواهند بود. 
این سرمربی ایتالیایی در حالی یامال 
را شایسته توپ طلا می داند که کیلیان 
ام باپه هم در نخستین فصل حضورش 
در رئال مادرید نمایش درخشانی داشته 
است و در صدر جدول بهترین گلزنان قرار 
دارد. او با این حال به احتمال بسیار زیاد 
فصل را بدون کسب جام با رئال پشت سر 
خواهد گذاشت و این باعث شده است 
که شانس او برای بردن توپ طلا بسیار 
کمرنگ شود. کاپلو که سابقه مربیگری در 
رئال مادرید را هم در کارنامه دارد درباره 
کرد: به  مقایسه یامال با مسی  تصریح 
نظرم لیونل مسی کارهایی را انجام می داد 

که هیچ بازیکنی توان انجام دادن آنها را 
ندارد. در مسی نبوغی وجود داشت که در 
دیگر بازیکنان وجود ندارد. یامال کیفیت 
پیشرفت  زیاد  می تواند  و  دارد  بالایی 
مانند  استثنایی  بازیکنی  را  او  اما  کند 
و  مارادونا  مارادونا نمی دانم.  و  مسی 
مسی نبوغی داشتند که دیگر بازیکنان 
ندارند و به همین خاطر نمی توان دیگر 
بازیکنان را با آنها مقایسه کرد. من درباره 
آمار و ارقام صحبت نمی کنم بلکه درباره 
نبوغ صحبت می کنم. به عنوان مثال 
کریستیانو رونالدو بهتر از هر بازیکنی گل 
می زند اما این توانایی را ندارد که مسی یا 

مارادونا شود. 

تغییر بی سابقه در المپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس
اولین  ۲۰۲۸ برای  المپیک  افتتاحیه بازی های  مراسم 
بار در تاریخ در دو ورزشگاه بزرگ برگزار خواهد شد. کمیته 
بین المللی المپیک تغییراتی را در رویدادهای ورزشی المپیک 
۲۰۲۸ صورت داده است که شاید اضافه شدن کریکت قابل 
توجه ترین تغییر نسبت به المپیک ۲۰۲۴ پاریس باشد. قرار 
است ورزش های سنتی آمریکایی مانند بیسبال، فوتبال 
کراس نیز در  آمریکایی، فلگ فوتبال، سافتبال، اسکواش و لا
کنون جزئیات بیشتری درباره  المپیک آتی حاضر باشند. ا
افتتاحیه المپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس با یک تغییر بی سابقه 
منتشر شده است. مراسم افتتاحیه برای اولین بار در تاریخ 
کنار  المپیک در دو ورزشگاه بزرگ برگزار خواهد شد. در 
ورزشگاه یادبود کولیسیم لس آنجلس، که میزبان دو مراسم 
افتتاحیه قبلی المپیک در سال های ۱۹۳۲ و ۱۹۸۴ بود، 
ورزشگاه SoFi نیز برای اولین بار مورد استفاده قرار خواهد 
گرفت. این ورزشگاه برای میزبانی مسابقات جام جهانی 

فوتبال ۲۰۲۶ نیز در نظر گرفته شده است. 

مهاجم ناتینگهام فارست به کما رفت

فوتبال انگلیس با خبر نگران کننده ای روبه رو شده است. 
باشگاه ناتینگهام فارست اعلام کرد که تایوو آوونی، بازیکنش، 
به کما رفته است. دلیل به کما رفتن این مهاجم مصدومیتی 
است که در جریان بازی تیمش با لسترسیتی در روز یکشنبه 
که با نتیجه ۲ بر ۲ به پایان رسید، نصیبش شد. تایوو پس 
از برخورد با تیر دروازه، از ناحیه شکم به شدت مصدوم و 
بازیکن به سرعت به بیمارستان منتقل شد. او بلافاصله تحت 
عمل جراحی قرار گرفت. بیمارستان روز دوشنبه خبر عمل 
جراحی را اعلام کرد و باشگاه ناتینگهام فارست آن را یک عمل 
« خواند. این بازیکن قرار بود امروز چهارشنبه  »موفقیت آمیز
تحت عمل جراحی دیگری قرار گیرد اما ظاهراً وضعیتش بدتر 
شده است. به گزارش دیلی میل، تایوو به کما رفته و فورا به 
بخش مراقبت های ویژه منتقل شده است. تایوو آوونی ۲۷ 
ساله است و در پست مهاجم بازی می کند. این بازیکن در این 
فصل ۳۰ بازی برای ناتینگهام فارست انجام داده و دو گل را 

هم به ثمر رسانده است.

سرنوشت آزمون برای فصل آینده
العین باتوجه به قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا یکی از 
نماینده های این قاره در جام جهانی باشگاه ها خواهد بود 
که در ۱۵ ژوئن تا ۱۵ جولای به میزبانی آمریکا برگزار خواهد 
شد. رسانه های اماراتی از نام سردار آزمون به عنوان یکی از 
گزینه هایی نام بردند که باشگاه العین می خواهد از آنها به 
عنوان بازیکن کمکی در جام جهانی باشگاه ها استفاده کند. 
سردار آزمون بازیکن ایرانی شباب الاهلی اخیرا در مصاحبه ای 
کنش به حضور در  که با روزنامه الامارات الیوم داشت در وا
العین به عنوان بازیکن کمکی در جام جهانی باشگاه ها گفت: 
ح شده  افتخار می کنم که نام من برای حضور در العین مطر
است و آماده هستم که برای این تیم به میدان روم. البته 
تصمیم گیرنده نهایی در این زمینه باشگاه شباب الاهلی 
است. حمد الشامسی، مدیر باشگاه العین در پاسخ به سوال 
»الامارات الیوم« درباره شایعات مربوط به احتمال پیوستن 
سردار آزمون، بازیکن ایرانی باشگاه شباب الاهلی به العین 
کنش  برای شرکت در جام جهانی باشگاه ها ۲۰۲۵ اینگونه وا
نشان داد: سردار آزمون بازیکن بزرگی با توانایی های بالا 
است اما قطعاً با باشگاه خود قرارداد دارد. ما در باشگاه العین 
به باشگاه شباب الاهلی و همچنین سردار آزمون احترام 
گر چیزی در این زمینه وجود داشته باشد از  می گذاریم. ا
طریق کانال های رسمی و با موافقت بازیکن و باشگاه اعلام 

خواهد شد. 

آتش بازی قائدی در امارات
هفته بیست و چهارم لیگ امارات با انجام سه بازی به 
پایان رسید. البطائح با هدایت فرهاد مجیدی که پیش از 
این توانست از سقوط نجات یابد در دیدار برابر الجزیره با دو 
گل شکست خورد. اتحاد کلباء با درخشش مهدی قایدی 
توانست برابر میزبان خود عجمان با نتیجه ۳ بر ۲ به پیروزی 
برسد. قایدی ستاره این بازی که توانست دو گل به ثمر رساند 
و یک پاس گل هم بدهد. قایدی در فصل جاری لیگ امارات 
نمایش درخشانی داشته است و با زدن ۱۵ گل در رده دوم 
بهترین گلزنان فصل جاری لیگ امارات قرار دارد. شهریار 
مغانلو و سامان قدوس دو بازیکن ایرانی دیگر اتحاد کلباء هم 
در ترکیب اصلی تیم حضور داشتند که مغانلو توانست دو پاس 
گل بدهد. و اما در آخرین بازی شباب الاهلی که قهرمانی خود 
را در فصل جاری قطعی کرده است با تساوی یک بر یک برابر 
النصر متوقف شد. سردار آزمون در دقیقه ۷۷ وارد زمین شد. 

فیرمینو از عربستان می رود
که در جمع  فیرمینو یکی از بازیکنانی بود 
ستارگانی قرار گرفت که که در تابستان ۲۰۲۳ 

از فوتبال اروپا راهی خاورمیانه شدند. او 
 ، هم در کنار چهره هایی چون نیمار

و  بود  کانته  انگولو  و  بنزما  کریم 
رفت تا تجربه بازی در فوتبال 

عربستان را به دست آورد. او 
در دوران حضورش در کشور 
باشگاه  با  همراه  عربستان 

الاهلی موفقیت هایی به  دست 
فینال  در  فیرمینو  است.  آورده 

لیگ قهرمانان آسیای این فصل 
با ثبت دو پاس گل نقشی کلیدی 
کرد. او در  در قهرمانی تیمش ایفا 

مجموع طی ۶۵ بازی برای الاهلی ۲۱ 
گل به ثمر رسانده است. 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

فرهاد مجیدی، سرمربی ایرانی بار دیگر 
که در عبور از شرایط سخت  کرد  ثابت 
و بحرانی، مهارت ویژه ای دارد. او در 
میانه های فصل، هدایت تیم البطائح 
که  گرفت  امارات را در حالی برعهده 
قعر  در  بحرانی  شرایطی  با  تیم  این 
جدول قرار داشت. مدیران باشگاه 
می کردند:  دنبال  را  هدف  یک  تنها 
حفظ البطائح در لیگ ادنوک. هدفی 
که در نگاه اول بسیار دور از دسترس 
به نظر می رسید، چرا که این تیم با 
هدایت سرمربی کروات خود، در 
کسب  ۵ امتیاز  ۱۱ مسابقه تنها 
ایگور  اخراج  از  پس  بود.   کرده 
تومیچ، البطائح با هدایت سرمربی موقت 
و در برابر العروبه، تیم نگون بخت و 
یک  به  امارات،  لیگ  بی کیفیت 
پیروزی یک بر صفر دست یافت. 
به طور  هنوز  مجیدی  گرچه  ا

رسمی هدایت تیم را برعهده نداشت، اما بسیاری 
معتقد بودند که او نیز می توانست با همان شرایط 
به این نتیجه برسد. به هرحال، این پیروزی آغازگر 
مسیر جدیدی برای البطائح بود. باشگاه به فاصله 
از استخدام  از آن، به طور رسمی  کوتاهی پس 
فرهاد مجیدی خبر داد.  زمانی که مجیدی سکان 
هدایت تیم را به دست گرفت، البطائح از ۱۲ بازی 
تنها ۸ امتیاز اندوخته بود؛ ۳ امتیاز آن هم، در برابر 
تیم قعرنشین العروبه به دست آمده بود که شاید 
هر مربی دیگری نیز قادر به کسب آن بود. با این 
حال، از زمان حضور فرهاد مجیدی، این تیم در 
۱۲ مسابقه بعدی موفق به کسب ۱۶ امتیاز شد؛ 
عملکردی دو برابر بهتر نسبت به دوران پیش از او، 
که به وضوح نشان دهنده تأثیر مستقیم سرمربی 
جدید بود. پس از شکست دو بر صفر تیمش برابر 
الجزیره، رئیس باشگاه البطائح ضمن قدردانی 
از عملکرد مجیدی، از علاقه باشگاه برای ادامه 
همکاری با او سخن گفت. فیصل الیافعی، عضو 
هیات مدیره باشگاه، در این رابطه اظهار داشت: 

»کاپیتان فرهاد توانست شکل تیم را متحول کند. 
تیم با حضور او بازی های فوق العاده ای انجام داده 
و ارتباط خوبی با تمام بازیکنان برقرار کرده است. 
ان شاءا... در آینده نزدیک جلسه ای برای تمدید 
قرارداد با ایشان برگزار خواهیم کرد.« با این حال، به 
نظر می رسد احتمال ادامه حضور فرهاد مجیدی 
در البطائح برای فصل آینده چندان قطعی نیست. 
از  مجیدی  آمده،  دست  به  گزارش های  طبق 
پیشنهاداتی  نیز  کشور  این  دیگر  باشگاه  چند 
دریافت کرده و شاید فصل آینده روی نیمکت تیمی 
، با امکانات و بودجه ای بالاتر بنشیند.  پرقدرت تر
تیمی که از نظر بازیکن و ساختار حرفه ای نیز در 
سطحی بالاتر از کلباء و البطائح قرار داشته باشد.  
یک رسانه اماراتی از پیشنهاد تیمی در ابوظبی 
به مجیدی خبر داد، شهری که بین دبی و مکان 
فعلی فرهاد مجیدی یعنی رأس الخیمه قرار داد 
و باید دید که سرمربی سابق استقلال تصمیم به 
ادامه همکاری با البطائح خواهد گرفت یا به سمت 
دیگر نقشه حرکت کرده و راهی ابوظبی خواهد شد. 

عبور مجیدی از روزهای سخت

که می رسیم  کار  آرمان ملی: مثل هر فصل به اینجای 
درست به اندازه لیست خریدهای پرسپولیس درباره نفرات 
مازاد، آنهایی که قرار نیست فصل بعد در پرسپولیس باشند 
ح می شود. البته این بحث  هم صحبت های زیادی مطر
مربوط به هفته آخر فصل نیست و تقریبا یکماهی است که به 
موازات اخبار و شایعات درباره نقل و انتقالات و نفرات ورودی 
به تیم پرسپولیس درباره خروجی ها یا به عبارتی لیست مازاد 
هم صحبت می شود.  البته شاید نتوان اسم این لیست را مازاد 
گذاشت، زیرا تقریبا تمام آنهایی که گفته می شود خروج آنها از 
تیم پرسپولیس فصل بعد قطعی است و جایی در برنامه های 
کارتال نخواهند داشت، قراردادی با پرسپولیس ندارند و شاید 
برخی از این نفرات نیز ترجیح بدهند برای به دست آوردن 
خ را ترک کنند.   ، اردوگاه سر شرایط بازی بهتر یا دستمزد بالاتر
با این وجود بازیکنان فعلی پرسپولیس را می توان در سه 
خ ها  دسته قرار داد: اول گروهی که جدایی شان از جمع سر
قطعی است و قراردادشان تمدید نمی شود. این گروه احتمالا 
روز چهارشنبه آخرین تمرین خود با پرسپولیس را انجام داد 
گر خوش شانس باشند آخرین نیمکت نشینی در ورزشگاه  و ا
آزادی یا حضور در ترکیب با لباس سرخ را تجربه می کنند. دوم، 
گروهی که وضعیت مشخصی ندارند و احتمال جدایی شان 
وجود دارد و البته همان قدر ممکن است ماندنی شوند و 
بالاخره گروه سوم شامل نفراتی که از حالا می توان حدس زد 

قراردادشان تمدید خواهد شد. 

   گروه اول؛ 5 نفری که احتمالا می روند
از حالا می توان  که  ۵ نفره هستند  گروه  گروه اول یک 
گروه پنج نفره شامل  جدایی شان را قطعی دانست. این 
گولسیانی، سعید صادقی، ایوب العملود، مسعود  گئورگی 
ریگی و عیسی آل کثیر می شود. البته از بین این نفرات عیسی 
هنوز شانس گرفتن پیشنهاد تمدید را دارد اما جدایی چهار 
بازیکن دیگر قطعی است.  صادقی که مثل دوره گاریدو و باقری 
در چندین دیدار اخیر به لیست بازی نرسیده و قطعا جدا 
خواهد شد. این مسئله در مورد یاسین سلمانی هم مصداق 

دارد و البته به احتمالی اندک سن و سالش می تواند دلیلی 
بر تمدید با او باشد. مسعود ریگی که کارتال مدت هاست 
او را میدان نمی دهد و در مورد ایوب هم از مدت ها قبل 
جدایی اش قطعی شده بود و احتمالا او به کشورش باز خواهد 
گشت. در مورد گولسیانی صحبت های زیادی مطرح شده اما 
با توجه به اینکه او یک سهمیه خارجی را به خود اختصاص 
داده، احتمالا کارتال ترجیح می دهد قرارداد او تمدید نشود 
تا لیست خارجی را مطابق میل خود تنظیم کند، سرنوشتی 
که ممکن است برای الکسیس گندوز هم رقم بخورد.  از بین 
این ۵ بازیکن احتمالاً باز هم نام صادقی و سلمانی را در لیست 
بیست نفره بازی با هوادار نخواهیم دید و آنها از پای تلویزیون 
آخرین  امروز احتمالاً  و  کرد  با پرسپولیس وداع خواهند 
تمرین شان را با تیم انجام می دهند. این وضعیت در مورد 
سه بازیکن دیگر هم مصداق دارد با این تفاوت که احتمالاً 
نام آنها در لیست قرار می گیرد و از بین آنها آل کثیر با توجه به 

مصدومیت دورسون شانس بازی دارد. 

   گروه دوم؛ وضعیت نامشخص 5+1
گروه دوم را می توان گروه ۱+۵ نامید؛ چرا که وضعیت اعضای 
این گروه نامشخص است و یکی از آنها شرایط ویژه تری دارد. 
در این فهرست نام بازیکنان مهمی قرار دارد. اولینش امید 
عالیشاه است که پیش تر به ویژه تر بودن شرایط او اشاره 
کردیم. طی روزهای اخیر اخبار درباره تمدید نشدن قرارداد 
او شدت گرفته اما برعکس این اخبار هم به گوش می رسد 
کاپیتان پرسپولیس  و ممکن است او ماندنی شود. دیگر 
محمدحسین کنعانی زادگان هم در این لیست قرار می گیرد و 
هنوز مشخص نیست فصل آینده در پرسپولیس خواهد بود 
. فرشاد فرجی دیگر مدافعی که او هم قرارداد ندارد در  یا خیر
این جمع قرار می گیرد. تا کنون صحبتی درباره تمدید نشدن 
قرارداد این بازیکن شنیده نشده است اما بعضی رفتارهای 
کارتال با این بازیکن شاید شرایط را برایش سخت تر کند.  در 
گرچه او این فصل  مورد یاسین سلمانی هم باید گفت که ا
تقریبا نیمکت و سکونشین بوده اما او فعلا ترجیح می دهد در 

پرسپولیس بماند و با توجه به اینکه فصل آینده هم در لیست 
بزرگسالان حضور نخواهد داشت، بنابراین کارتال هم مشکلی 
با تمدید قراردادش نخواهد داشت.  الکسیس گندوز و سعید 
مهری دو بازیکنی هستند که می توان نام آنها را در بین نفرات با 
وضعیت نامشخص قرار داد اما هر دو بازیکن با باشگاه قرارداد 
گر قرار بر جدایی باشد، باید با آنها توافق  شود. البته  دارند و ا
پرسپولیس امکان فروش بازیکنی نظیر گندوز را هم خواهد 
داشت و می تواند حداقل رقم رضایتنامه پرداختی به او را از 

این طریق تامین کند. 

   تمدیدی هایی که لو رفتند
در بین بازیکنانی که قراردادشان با پرسپولیس به پایان 
خواهد رسید برخی نفرات قطعا در این تیم ماندنی خواهند 
شد. در واقع با توجه به اهمیت دادن کارتال به این نفرات 
مرتضی  قرارداد  می رسد  نظر  به  اخیر  شرایط  و  اخبار  و 
پورعلی گنجی، وحید امیری و میلاد سرلک تمدید خواهد شد.  
هر سه نفر جزء نفرات مهم تیم هستند و قراردادشان به پایان 
خواهد رسید اما کارتال به پورعلی گنجی اعتقاد ویژه ای دارد و 
به او بازوبند کاپیتانی هم داده است. میلاد سرلک هم هر وقت 
مصدوم نبوده جزء بازیکنان اصلی کارتال بوده است و باید او را 
خ ها ببینیم. ماندن و تمدید قرارداد  در اسکواد فصل بعد سر
وحید امیری هم ظاهراً قطعی شده، چرا که او می خواهد در 
پایان فصل آینده با پیراهن پرسپولیس از فوتبال خداحافظی 
کند. نکته دیگر اینکه با وجود برخی شایعات و گمانه زنی ها، 
سروش رفیعی و فرشاد احمدزاده با پرسپولیس قرارداد دارند 
و جایی نخواهند رفت. همچنین درباره محمد خدابنده لو 
نکته مهم این است که در ابتدا باشگاه پرسپولیس قرارداد او 
را ۲. ۵ ساله عنوان کرد اما حالا بعد از یک و نیم فصل، شایعاتی 
در مورد پایان قرارداد او و پیشنهاد باشگاه برای تمدید وجود 
دارد. در هر حال نکته مهم این است که در لیست ۱۹ بزرگسال 
تیم پرسپولیس احتمالا شش یا هفت خروجی وجود خواهد 
داشت تا اسماعیل کارتال بتواند بازیکنان موردنظر خود از 

لیگ برتر ایران و بازار خارجی را به خدمت بگیرد.


